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Olaines 1. vidusskolas SKOLAS PADOMES 

sapulces protokols  Nr. 1/2024./2025.m.g. 

 

 

2024. gada 13. novembrī                                                                                                                

Olainē  

 

Sēde sasaukta: 2024.gada 13. novembrī, plkst.18.00 

 

Sēdi vada: Skolas padomes priekšsēdētājs  Guntis Pedecs 

 

Sēdē piedalās:  16 padomes locekļi un 2 skolas administrācijas darbinieki:  

 

Padomes vecāku pārstāvji:  

 

1. Ilze Berķe 11.ab klase 

2. Līga Bundzeniece 8.d klase 

3. Aija Ozoliņa 2.a klase 

4. Inga Pavloviča 10.a klase 

5. Guntis Pedecs 5.e klase 

6. Vineta Čimoška 4.c klase 

7. Ligita Briede 6.b klase 

 

Padomes skolas pārstāvji:  

 

1. Aija Jankava 

2. Edvarts Vuškāns 

3. Daniels Šahs 

4. Haralds Kirhners 

5. Aiga Sakne 

6. Vineta Kušķe 

7. Ina Velberga 

8. Jāzeps Volāns 

 

Olaines novada domes pārstāve: 

 

Ināra Brence 

 

Skolas administrācijas darbinieki: 

 

Agnese Paegle – direktora vietniece mācību darbā 1.-6.kl. 

Inese Protopopova – direktora vietniece audzināšanas darbā 

 

Nepiedalās: 

 

Aigars Jansons 5.a klase 

Kristīne Zvirbule 4.e klase 

Andris Rēders 12.ab klase 
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Darba kārtība:  

 

1. Skolas vadība par skolas gada sākumu. J. Volāns 

2. Vecāku jautājums par “algoritma” ciklu - cik ir garš un ilgs. 

3. 1.- 6. klases telefonu ierobežošana jaunajā 2025./26.m.g. 

4. Pīpēšana skolas tualetēs. 

5. Ēdināšana. 

6. Lielais skolēnu skaits klasēs. 

7. Jautājums par pagarināto dienas grupu. 

8. Ģērbšanās uz sporta stundām. 

9. 1.- 2. klašu vecākiem iespēja apmeklēt skolu.  

10. Izmaiņas e-klasē. 

11. Skolas padomes priekšsēdētājs Guntis Pedecs 

12. Citi jautājumi. 

 

Ierosinājumi un lēmumi: 

1. Skolas vadība par skolas gada sākumu. J. Volāns  

Kopumā gads ir iesācies labi.  

Tiek saņemtas daudz negatīvas vēstules. Problēmu, ja tāda ir, tad nepieciešams risināt uzreiz 

un uz vietas  nevis rakstīt sūdzības IZM, kurai pēc tam skolai ir jāsniedz paskaidrojumi. 

2. Vecāku jautājums par “algoritma” ciklu  - cik ir garš un ilgs. Algoritms tiek ievērots, bet 

lai tas tiktu pareizi izpildīts, iesaistītajām pusēm ir jāizpilda visi uzdevumi. Tiek nozīmēts 

bāriņtiesas apmeklējums, kas var tikt arī pārcelts, pagarināts. Psihologa 10 kursu apmeklējums. 

Lai šis viss tiktu izdarīts, tas var ieilgt līdz pat 9 mēnešu vai ilgākam laika periodam.  

3. 1.- 6. klases telefonu ierobežošana jaunajā 2025/26.m.g. Tiek gaidīti jaunie MK 

noteikumi, uz kuru pamata arī tiks pieņemts lēmums par telefonu ierobežošanu. Aptuvenais 

izpildes laiks šī mācību gada beigas. (Maijs, jūnijs) 

4. Pīpēšana skolas tualetēs. Pedagogi apseko tualetes, redz kamerās, kas izvietotas skolas 

gaiteņos. Bet skolēni ir gudri un izveicīgi, lai slēptu šos saltus, līdz ko kāds pieaugušais vēlas 

risināt šo jautājumu. Tā, kā MK noteiktumi aizliedz pārbaudīt skolēnu privātās mantas, tad 

šobrīd šim nav rezultātu. Skolas vadība ir pieteikusies uz kinologu rindu, kas ir gara. Kā arī ir 

priekšlikums no vecāku puses: par pašvaldības policijas dežurantu.  

5. Ēdināšana. Parlamentārieši ir apmierināti ar ēdināšanas cenu. Tā kā vidusskolēniem ēšanai 

paredzētais laiks ir 13:30, tad līdz šim laikam dodas ēst ārā (Rimi, Elvi – bulciņa vai kas cits, 

kas “piesistu” vēderu). Savukārt vecāki nav apmierināti ar mazo cenu, kas ietekmē porcijas 

lielumu un daudzveidību. Rosina mainīt ēdinātāju.  

6. Lielais skolēnu skaits klasēs. No 2023.gada 01.septembra ir MK norma, kas nosaka skolēnu 

skaitu uz m2. Līdz ar to no šī laika perioda tiek ievērots 1.klasnieku skolēnu uzņemšanas skaits. 

Bet pārējās klasēs nav iespējams samazināt skolēnu skaitu, jo nevar “izmest” skolēnu no skolas 

lai samazinātu skaitu klasē. Domes darba kārtībā ir jautājums par telpām. Ir iesākts projekts par 

“koledžas” ēku telpām. Tam nepieciešams laiks, lai šis viss tiktu likumiski sakārtots.  

7. Jautājums par pagarināto dienas grupu. Tiks veikta aptauja vecāku starpā, cik skolēniem 

nepieciešams pagarināt šo dienas grupu līdz plkst. 17.00. Ja aptaujā būs % lielāka iesaiste, tad 

atkarībā no rezultātiem tiks mainīts šis laiks.  

8. Ģērbšanās uz sporta stundām. Ģērbjas stadionā. Tiem skolēniem, kam sporta stundas 

notiek sporta centrā, tad tie ģērbjas sporta centra ģērbtuvēs.  
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9. 1.-2. klašu vecākiem iespēja apmeklēt skolu.  Vecāki, sazinoties ar klases audzinātāju var 

nākt uz skolu un pārbaudīt skapīšus. 1.-2. klašu vecākiem e-klasē par šo tiks izsūtīta informatīva 

vēstule.  

10. Izmaiņas e-klasē. Ja ir kādas izmaiņas stundām, tad par šo informācija netiek likta e-klasē, 

bet ir izmaiņas O1VSK mājas lapā, kā arī ir izstrādāta programmatūra speciāli O1VSK. Vecāki 

vēlas, lai izmaiņas būtu atspoguļotas arī e-klasē.  

11. Skolas padomes priekšsēdētājs Guntis Pedecs. SPP vēlas, lai tiktu pievienots e-pastam, 

lai varētu pats sekot līdzi ienākošajām vēstulēm, kas adresētas skolas vecāku padomei. 

Direktora vietniece B. Melnace šo jautājumu sakārtos.  

12. Citi jautājumi. 

Visi Skolas padomes sapulču protokoli tiks publiskoti O1VSK mājas lapā sadaļā – 

“Skolas padome”, lai ikviens vecāks varētu iepazīties ar sapulcē notikušo. 

Turpmāk plānotie Skolas padomes sapulču datumi, līdzko tiks izsludināta sapulce, tiks 

atspoguļoti skolas mājas lapā sadaļā – “Pasākumu kalendārs”. 

Rosina sapulces izsludināt laicīgi, lai varētu ieplānot šo datumu savos kalendāros.  

Jautājums par pasākumiem vidusskolēniem, kas tika adresēts no vecāku puses skolas 

padomei. Parlamentāriešu atbilde bija sekojoša. Pasākumi tiek rīkoti, tiek apmeklēti, bet tā kā 

ir skolas iekšējie noteikumi, kas ir jāievēro, tad “afterpartiji” tiek rīkoti ārpus skolas.  

5. autobusam tika norīkots papildreiss, lai visi skolēni varētu tikt nogādāti uz skolu 

savlaicīgi.  

Pozitīvi tiek novērtēts VAM (valsts aizsardzības mācības), kas tika obligāti ieviests no 

šī mācību gada 10. klases. Kā arī tika organizēti mazajām klasēm kā papildus mācību pulciņš. 

Skolēni un vecāki varēja vērot rezultātu jau 11. novembra lāpu gājienā.  

Skolas vadība ļoti augstu novērtē skolēnu padomes darbību. Parlaments aktīvi 

darbojas un priecē skolēnu ikdienu ar dažādiem jauninājumiem (kā piem. uz katra pakāpiena 

ir uzlīmēts motivējošs sauklis, dažādas uzlīmes-dekori)  

 

 

 

Sēdi slēdz: plkst. 20:00 

Protokolēja: Līga Bundzeniece 


